15 July 2024

15 يوليو 2024

Mr. Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market, Dubai, UAE

السيد/حامد أحمد على الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي، دبي - الإمارات العربية المتحدة

Subject: Amanat Holdings PJSC (the "Company") -Notification of the meeting of the Board of Directors of the Company

Dear Mr. Hamed Ahmed Ali,

July 2024 at 3:00pm.

الموضوع: شركة أمانات القابضة ش.م.ع (الشركة) - إخطار بموعد اجتماع مجلس إدارة الشركة

We would like to inform you that a Board of Directors meeting is scheduled to convene on Wednesday 17 تحية طيبة وبعد،،،

نود إخطاركم بأنه تم تحديد اجتماع مجلس إدارة شركة أمانات القابضة يوم الأربعاء الموافق تاربخ 17 يوليو 2024 في تمام الساعة 3:00

Agenda:

1. Discuss the possibility of an initial public offering for the Amanat Education Platform and related advisory agreement and budget, subject to the approval of the relevant regulatory and market conditions.

- 2. Discuss and approve the execution of a related party transaction between the Company and Al Ramz Capital LLC for the provision of liquidity provider services; subject to relevant regulatory approvals
- 3. Discuss ordinary administrative and other business matters that may arise.

جدول الاعمال:

- مناقشة إمكانية طرح عام أولى لمنصة أمانات التعليمية والاتفاقيات الاستشارية والميزانية ذات الصلة، خاضعة لموافقة الجهات الرقابية ذات العلاقة والمتعلقة بظروف السوق.
- مناقشة والموافقة على تنفيذ صفقة مع طرف ذات علاقة بين الشركة وشركة الرمز كابيتال ذ.م.م لتوفير خدمات مزود السيولة، خاضعة لموافقات الجهات الرقابية
- 3. مناقشة الأمور الإدارية العادية وغيرها من الأمور التجارية التي قد يتم طرحها.

Yours Sincerely,

Abdulrahman Alsuwaidi

Amanat Holdings PJSC

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

عبدالرحمن السويدي

أمانات القابضة ش.م.ع

Cc: Securities and Commodities Authority

نسخة الى السادة هيئة الأوراق المالية والسلع

